
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 6. september 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 524
Vil ministeren i forlængelse af besvarelse af FLF alm. del - samrådsspørgsmål
CC-CG om slagmærker på svin den 2. september 2010 redegøre for, hvorfor
der ses en stor stigning i antallet af forhold om vold mod svin på det tidspunkt,
som det nye afregningssystem indføres?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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